
Szczęście 
Szczęśliwi ludzie, którzy potrafią ofiaro
wać swoje szczęście innym. Wszystkie
go najlepszego. 

Wybrane komentarze internautów do wywiadu z Anną Dymną, znaną aktorką 
i prezes Fundacji „Mimo Wszystko" [„Przewodnik Katolicki" nr 33/2009]. 

Miłość jest tym, co zmienia 
świat... 
„ .i nadaje naszemu życiu wszelki sens, 
reszta to sprawy drugorzędne. Jestem 

Rok później sytuacja się powtórzyła . 

Jak widać na rozkapryszoną gwiazdę 
nie ma rady. 

Anonim 

Może kogoś nim Pani zarazi! Pozdra
wiam serdecznie. 

Ada 

MMS z Panią, Pani Aniu. 

Dymna 
Cenię i podziwiam. Najlepsze życzenia 
i wyrazy szacunku. 

Ewa 

Tylko tacy ludzie 
Tylko tacy ludzie mogą zmienić ten okrut
ny świat. Oby więcej ,Dymnych" wo
kół nas. 

Marea 

Sarpos 

Hmm 
Kiedyś na jednej z imprez w Krakowie było 
spotkanie z p. Anną Dymną. Do tej pory 
miałam o niej dobre zdanie, zwłaszcza 
że bardzo angażuje się w pomoc chary
tatywną, ale kiedy zobaczyłam, jak się 
zachowuje, zmieniłam je o 180 stopni 
Była bardzo niemiła i to dla dzieci, które 
chciały od niej otrzymać tylko autograf. 

Nie wszystkim pomaga, 
którzy proszą 
Znam taki przypadek, że nie było już na
dziei i szukaliśmy pomocy w jej funda
cji - nawet odzewu nie byto, zostaliśmy 
zlani „ . ciszą„ . 

Gratuluję dobrego 
życiowego wyboru 

Braga 

Szanowna Pani Anno! Emanuje od Pani 
szczęście! Niech je Pani niesie dalej! 

Pozdrawiam 
To jest wzór kobiety, a nie jakieś pa
jacujące Dody itp. 

Mik 

Re: Pozdrawiam 
Zgadza się. Ale zresztą co tu porów
nywać : ) Diament do pomalowanego 
plastikowego szkiełka : ) 

MM 


